
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 5 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. liepos 28 d. Nr. T2-8

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-07-27 10.00 – 15.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Valdemaras Jasevičius, Asta Bataitytė.

Posėdyje dalyvavo 7 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Vitalija

Jankauskaitė-Milčiuvienė (pirmininkė), Remigijus Jonutis, Vytautas Jucius.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

Meras Tadas Bartkus siūlė iš darbotvarkės išbraukti ir atidėti kitam tarybos posėdžiui 10

klausimą „Dėl Šilalės rajono nevyriausybinių organizacijų plėtros programos, atrankos komisijos

ir jos nuostatų tvirtinimo“, nes buvo gautos pastabos iš Vyriausybės atstovų įstaigos dėl

bendruomenių pirmininkų apmokėjimo tvarkos.

Posėdžio pirmininkas teiravosi, ar yra klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-26

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo Nr. T1-108

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės kolegijos sudarymo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos nario, mero ženklelio ir mero regalijų

įteikimo ir naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės

kontrolieriaus pareigybės aprašymo patvirtinimo.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2023 metų veiklos

programos tvirtinimo.

Pranešėjas Dainius Bergelis.

7. Dėl Mokinių priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas

tvarkos aprašo patvirtinimo.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėja Jovita Voverienė.

8. Dėl Mokinių priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas

tvarkos apraše nenumatytų atvejų nagrinėjimo komisijos darbo reglamento patvirtinimo.

Pranešėja Jovita Voverienė.

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-47

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos patvirtinimo ir pavedimo

Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybai atlikti Šilalės rajono

savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos funkcijas“ pakeitimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

10. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos

aprašo, Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos vertinimo

komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

12. Dėl leidimo vykdyti projektavimo paslaugų pirkimą.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

13. Dėl pritarimo dalyvauti Šilalės miesto vietos veiklos grupės veikloje.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-281

„Dėl viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro stebėtojų tarybos sudarymo“

pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

15. Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos lėšų skirstymo komisijos

sudarymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

16. Dėl turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį uždarajai akcinei bendrovei

„Gedmina“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

17. Dėl Vienkartinių ir tikslinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone tvarkos

aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

18. Dėl Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo 2021–2023 metų programos paraiškų

atrankos komisijos patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo

komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

20. Dėl Šilalės rajono savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos taisyklių patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės saugotinų želdinių kirtimo, kitokio pašalinimo iš

augimo vietos ar intensyvaus genėjimo leidimų išdavimo, prašymų dėl želdinių atkuriamosios

vertės kompensacijos dydžio perskaičiavimo nagrinėjimo, sumokėtos želdinių atkuriamosios

vertės kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

22. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-22

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų melioracijos darbų, finansuojamų valstybės biudžeto

lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

23. Užimtumo tarnybos prie Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos ir darbo

ministerijos Klaipėda klientų aptarnavimo departamento Šilalės skyriaus informacija.

Pranešėjas Mindaugas Macas.
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24. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Šilalės skyriaus informacija.

Pranešėja Danutė Irtmonienė.

25 . Kita informacija.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimu.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimu. Balsavo: UŽ – 23.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo

Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti. Pranešėjas

informavo, jog yra pakeitimų – 226.2. punkte išbraukti skliausteliuose esančias Etikos ir

Antikorupcijos komisijas. Papildyti sprendimo projektą 1.15. ir 1.16. papunkčiu ir 1.15. papunktį

laikyti 1.17. papunkčiu. Pakeisti 1.15. ir papildyti 137 punktą sakiniu – „Šiame punkte nurodyti

reikalavimai taikomi gautiems prašymams, kreipimams ir paklausimams ir ne Tarybos posėdžio

metu“. Pakeisti 1.16. papunkčio 176 punktą ir jį išdėstyti taip – „Sudarant komitetus, laikomasi

proporcinio daugumos ir mažumos atstovavimo principo“.

Rima Norvilienė klausė, kurios komisijos įeina į pagrindinį darbo laiką ir kurios

neįeina, ar nebus problemų skaičiuojant pagrindinį darbo laiką dabar ir ateinantį mėnesį ir ar

neturės keblumų skaičiuojant darbo užmokestį buhalterija.

Tadas Bartkus atsakė, kad šiuo klausimu buvo diskutuota darbo grupėje, pagal įstatymą

traktuosime, kurios komisijos yra nuolatinės komisijos.

R. Norvilienė klausė, ar turite susidarę sąrašą, kurios komisijos yra nuolatinės, ar

galėtumėte jas pateikti tarybos nariams.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo klausimu buvo diskutuota, tačiau, taip greitai sudaryti

komisijų sąrašo, pasižiūrėti įstatymus ir teisės aktus bei apspręsti ar jos nuolatinės, nepavyko.

Tačiau pasižiūrėsime ir informuosime visus tarybos narius. Visgi Tarybos narys taip pat turėtų

skaityti teisės aktus ir įsivertinti ar komisija yra nuolatinė ar ne.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus, V. Jucius, T. Sadauskis, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais dėl Šilalės rajono

savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-26 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo

Nr. T1-108 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo“ pakeitimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Lineta Dargienė klausė, ar Vyriausybės atstovas suderino šį sprendimo projektą.

T. Bartkus atsakė, kad taip, Vyriausybės atstovas pastabų nepateikė tik išreiškė poziciją,

jog bus nesilaikyta proporcinio daugumos ir mažumos atstovavimo principo, Vietos savivaldos

įstatymo 19 straipsnio 3 dalies. Bet taryba apsisprendžia dėl komitetų sudarymo.
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Aistė Giedraitienė klausė, ar būtų buvęs skirtumas jei tarybos narys būtų pateikęs

prašymą pirmuoju šaukimu (pirmąjį kartą), kaip tai būtumėte sprendęs.

T. Bartkus atsakė, kad pirmąjį kartą sudarant komisijas nebuvo nei daugumos nei

mažumos, pagal Vietos savivaldos įstatymą visi tarybos nariai priklausė daugumai ir klausimas

dėl komitetų sudarymo greitai išsisprendė. Tačiau, susidarius daugumai ir mažumai turime

vadovautis Vietos savivaldos įstatymo 19 straipsnio 3 dalimi. Pirminiai prašymai visų tarybos

narių buvo patenkinti. Šiuo atveju yra tarybos sprendimas, ir koks bebūtų priimtas sprendimas

komitetas vis tiek funkcionuos.

A. Giedraitienė klausė, ką būtumėte daręs, jei sudėtis būtų buvusi tokia.

T. Bartkus atsakė, kad būtume darę pakeitimus, kuriuos darėme ir kai atsirado dauguma

bei mažuma.

R. Norvilienė klausė, ar darėte ką nors, kad patenkinti šį prašymą, ar kalbėjote su

daugumos atstovais.

T. Bartkus atsakė, kad buvo kalbėtasi su daugumos atstovais ir klausta, ar norėtų

papildomai dirbti dar viename komitete, tačiau tokio prašymo, pageidavimo nesulaukiau,

kiekvienas tarybos narys turi teisę apsispręsti, kuriame ir kiek komitetų dirbti.

Pasisakė R. Jonutis, V. Jucius, L. Dargienė, T. Bartkus, A. Meiženis, R. Vaitiekus, A.

Giedraitienė, R. Toleikis, R. Norvilienė, T. Sadauskis, E. Gečas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. gegužės 11 d. sprendimo Nr. T1-108 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

komitetų sudarymo“ pakeitimo (balsų dauguma).

Balsavo: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 12.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės kolegijos sudarymas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

kolegijos sudarymo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos nario, mero ženklelio ir mero

regalijų įteikimo ir naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – tvarkos aprašo 5

punktą papildyti ir įrašyti „kuriame prisiekia Savivaldybės tarybos narys“, 8 punkte papildyti

sakiniu „Mero ženklelis gali būti įteikiamas ir ne Savivaldybės tarybos posėdžio metu“, 14

punkte pakeisti „visiška materialinė atsakomybė“ į „atsakomybė už žalą teisės aktų nustatyta

tvarka“ ir prašė pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.

R. Norvilienė klausė, ar jau turite mero ženklelį, ar tik planuojate darytis.

T. Bartkus atsakė, jog mero ženklelis dar tik planuojamas daryti.

L. Dargienė išsakė pastabas dėl tvarkos aprašo 7 ir 11 punkto ir klausė, ar nereikėtų

pakeisti neįvardinant konkretaus rūbo ir palikti tiesiog rūbo kairiojoje pusėje.

T. Bartkus atsakė, jog vis tiek turėtų būti dalykinė apranga.

L. Dargienė siūlė pakeisti 7 punktą ir įrašyti, jog tarybos nario ženklelis segimas rūbo

kairiojoje pusėje.

Pasisakė E. Gečas, T. Bartkus, R. Norvilienė, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą L. Dargienės pasiūlymą.

Pasiūlymui nepritarta balsų dauguma.

Balsavo: UŽ – 10, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 12.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais dėl Šilalės rajono

savivaldybės tarybos nario, mero ženklelio ir mero regalijų įteikimo ir naudojimo tvarkos aprašo

patvirtinimo (balsų dauguma).

Balsavo: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės

kontrolieriaus pareigybės aprašymo patvirtinimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Erika Gargasė klausė, ar nėra pažeistas įstatymas, nes konkursas turėjo būti paskelbtas

iki liepos 1 d.

T. Bartkus atsakė, kad sąlyginai taip. Kadangi savivaldybės taryba kadencijos nepratęsė,

kito kelio nėra tik kaip skelbti konkursą.

R. Gečienė klausė, ar tikrai savivaldybės kontrolierei yra reikalinga anglų kalba, ar tai

nėra perteklinis reikalavimas.

T. Bartkus atsakė, kad vadovaujantis įstatymu šis reikalavimas yra privalomas visiems

įstaigų vadovams.

Tarybos nariai diskutavo dėl savivaldybės kontrolierės kadencijos nepratęsimo.

R. Norvilienė klausė Mero, ar tiesa, jog norėjote, kad savivaldybės kontrolierė liktų dar

penkių metų kadencijai.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

R. Norvilienė tikslinosi, jog priekaištų savivaldybės kontrolierei nebuvo.

T. Bartkus atsakė, kad savivaldybės kontrolierė sąlyginai yra pavaldi merui, ją tvirtina ir

iš pareigų atšaukia taryba.

Pasisakė R. Norvilienė, T. Bartkus, R. Vaitiekus, R. Norvilienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Kontrolės ir audito tarnybos savivaldybės kontrolieriaus pareigybės aprašymo patvirtinimo

(balsų dauguma).

Balsavo: UŽ – 14, PRIEŠ – 2, SUSILAIKĖ – 7.

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto 2023 metų

veiklos programos tvirtinimas.

Pranešėjas Dainius Bergelis pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Raimundas Vaitiekus tikslinosi dėl Kontrolės komiteto veiklos programos.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam sprendimo projektui.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos Kontrolės komiteto 2023 metų veiklos programos tvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

7. SVARSTYTA. Mokinių priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo

mokyklas tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Jovita Voverienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Mokinių priėmimo į Šilalės

rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

8. SVARSTYTA. Mokinių priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo

mokyklas tvarkos apraše nenumatytų atvejų nagrinėjimo komisijos darbo reglamento

patvirtinimas.

Pranešėja Jovita Voverienė pristatė sprendimo projektą ir informavo, jog buvo gautas

Vyriausybės atstovų pasiūlymas 2 skyriaus 5 punktą išdėstyti taip – Komisiją sudaro 5 nariai:
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vienas Savivaldybės tarybos Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komiteto deleguotas narys,

du Savivaldybės administracijos atstovai, vienas Savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų

direktorius. Komisijos sudėtį ir jos pirmininką tvirtina Šilalės rajono savivaldybės taryba.

Komisijos pirmininko pavaduotojas renkamas pirmame komisijos posėdyje balsų dauguma.

Komisijos sekretorių skiria Savivaldybės administracijos direktorius. Komisijos sekretorius

neįeina į Komisijos sudėtį ir prašė pritarti sprendimo projektui su siūlomu patikslinimu.

R. Norvilienė klausė, ar yra atvejų, kai komisija turi nagrinėti nenumatytus atvejus dėl

priėmimo į mokyklas, kokie tai atvejai.

T. Bartkus atsakė, jog ankstesnėje kadencijoje buvo tokių atvejų.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui su patikslinimu dėl Mokinių

priėmimo į Šilalės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas tvarkos apraše nenumatytų

atvejų nagrinėjimo komisijos darbo reglamento patvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo

Nr. T1-47 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybos patvirtinimo ir

pavedimo Šilalės rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų tarybai atlikti Šilalės rajono

savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos funkcijas“ pakeitimas.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė tikslinosi dėl delegavimo raštų.

Tarybos nariai diskutavo dėl delegavimo raštų.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-47 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės

nevyriausybinių organizacijų tarybos patvirtinimo ir pavedimo Šilalės rajono savivaldybės

nevyriausybinių organizacijų tarybai atlikti Šilalės rajono savivaldybės bendruomeninių

organizacijų tarybos funkcijas“ pakeitimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

10. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo įrašymas į neprivatizuojamų žemių

planus.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo

įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros

programos aprašo, Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos

vertinimo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

smulkiojo ir vidutinio verslo plėtros programos aprašo, Šilalės rajono savivaldybės smulkiojo ir

vidutinio verslo plėtros programos vertinimo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo

(vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

12. SVARSTYTA. Leidimas vykdyti projektavimo paslaugų pirkimą.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė patikslinti, kurioje tiksliai vietoje planuojama.



7

T. Bartkus atsakė, kad nuo D. Poškos g. sankryžos, pagal Kovo 11-osios gatvę iki

daugiabučių.

R. Norvilienė klausė, ar skaičiavote koks atstumas.

T. Bartkus atsakė, kad apie 300 metrų. Norime patraukti šaligatvį arčiau darželio tvoros

ir padaryti sustojimo vietą, 1 metro ar 1,5 metro, ryte ir vakare atvykę tėvai galėtų pasistatyti, o

kitos transporto priemonės lengvai prasilenktų. Šioje vietoje pagrindinė problema, jog transporto

priemonėms sunku prasilenkti.

R. Norvilienė tikslinosi, kiek įrengimui yra numatoma lėšų.

J. Stankevičius atsakė, kad reikalinga pinigų suma paaiškės tik projektavimo metu.

A. Dambrauskas klausė, ar numatomoje vietoje nėra medžių, ar nesusidursime su

problemomis.

T. Bartkus atsakė, taip, yra medžiai, dėl jų žiūrėsime kokius sprendimus siūlys

projektuotojas. Norėtųsi medžius išsaugoti.

A. Dambrauskas klausė, ar negalvojote apie vienpusį eismą toje atkarpoje.

T. Bartkus atsakė, kad reikėtų pačių gyventojų iniciatyvos dėl vienpusio eismo. Gatvė

nėra siaura, tiesiog sustoja mašinos šalikėlėje ir yra sunku prasilenkti kitoms transporto

priemonėms. Ženklas draudžiantis sustoti irgi neišspręstu problemos.

E. Gargasė klausė, ar atlikus tyrimą paaiškėjo, kad spūstis yra ties darželiu.

T. Bartkus atsakė, kad spūsties nėra, yra sunku prasilenkti automobiliams.

E. Gargasė pasisakė, jog jei nėra spūsties ties darželiu, geriau orientuotis į

progimnazijos mokyklos plotus.

T. Bartkus atsakė, kad nuo D. Poškos gatvės sankirtos link Žemaitės g./Kudirkos g. yra

techninis projektas, numatytas mūsų objektų sąraše, gatvė bus tvarkoma iš esmės.

Pasisakė R. Vaitiekus, R. Jonutis, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo vykdyti projektavimo

paslaugų pirkimą (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

13. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti Šilalės miesto vietos veiklos grupės veikloje.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Remigijus Jonutis, Dainius

Bergelis, Egidijus Gečas. Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

A. Giedraitienė klausė, kieno iniciatyva buvo pasirinkta tokia sudėtis.

T. Bartkus atsakė, jog buvo ieškota organizacijų, kadangi organizacijos turi būti

registruotos mieste, buvo kreiptasi į Verslininkų sąjungą, kad deleguotų asociacijos narius ir

paieškotų verslo atstovų, taip pat pagal galiojančius teisės aktus privaloma turėti jauną iki 29

metų atstovą bei turėti vyrų ir moterų proporciją. Todėl administracija ieškojo, kaip atitikti

įstatymo reikalavimus ir surasti atitinkamus steigėjus.

L. Dargienė klausė, ar neturėtų vietoje Šilalės kaimiškosios seniūnijos atstovo būti

Šilalės miesto seniūnė.

T. Bartkus atsakė, jog buvo norima deleguoti Šilalės miesto seniūnę, bet reikėjo išlaikyti

moterų ir vyrų proporciją, nes kitos delegacijos delegavo moteris.

L. Dargienė klausė, ar nepažeisime įstatymo, nes viena iš nuostatų yra, jog turi būti

veikianti Šilalės mieste.

T. Bartkus atsakė, kad ne seniūniją deleguojame, o administracijos darbuotoja.

Administracija iš savo darbuotojų deleguoja tris narius.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, steigėjo Visuomeninis judėjimas „Vardan Šilalės“

Rugilės Daukšytės, juk tai yra politinis komitetas, ar meras įtraukdamas į darbotvarkę šį

klausimą nepažeidžia viešų ir privačių interesų.
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T. Bartkus atsakė, kad ne politinis, o pažvelgus į ankstesnius VVG steigėjus matyti, jog

buvo politinis judėjimas ir dėl jo klausimų nekilo. Tačiau, jei tik yra organizacijų registruotų

Šilalės mieste prašome keisti. Steigėjų ieškojome greitai, nes visas šis procesas jau vėluoja. VVG

turėjo būti suformuota jau prieš metus, bandėme kalbėtis ir su ankstesne VVG, kad perimti ir

perimti su ta pačia valdyba, tais pačiais steigėjais, bet kadangi ankstesnė VVG nebevykdo

veiklos, yra likviduojama, šio proceso atlikti nepavyko. Ieškome galimybių, kaip miestui

pritraukti finansavimą ir nežiūrime į jokius politikavimus. Jeigu turite organizaciją, kuri šiandien

gali pasiūlyti jauną žmogų iki 29 metų, sakykite ir mes pakeisime visuomeninio judėjimo

deleguota atstovą. 

R. Norvilienė klausė, minėjote, kad jau yra pavėluota, ką darėte iki tol, dirbate meru, bet

prieš tai dirbote mero patarėju ir irgi galėjote inicijuoti tam tikrus procesus, kad VVG pradėtų

veikti kuo anksčiau ir, ar turite visuomeninio judėjimo deleguotos atstovės delegavimo raštą.

T. Bartkus atsakė, kad taip, delegavimas yra. Tačiau, kodėl būdama ankstesnės VVG

grupės steigėja ir valdybos narė sužlugdėte VVG, neteikėte ataskaitų, nevykdėte veiklos.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, ar tikrai apklausėte bent daugumą organizacijų, dėl

VVG steigimo ir ar tikrai dėl visuomeninio judėjimo nematote prieštaravimo.

T. Bartkus atsakė, kad prašome siūlyti asmenį iki 29 metų, kuris atitiktų VVG steigimo

reikalavimus, vyrų ir moterų proporcijos reikalavimą.

R. Norvilienė tikslinosi, ar yra numatytas steigėjų skaičius ir siūlė steigėjų sąrašą

papildyti atstovu iš Šilalės krašto neįgaliųjų sąjungos.

Pasisakė T. Bartkus.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė ir prašė rajono žmonėms paaiškinti kokius

pinigus skirstys VVG, apie kokias sumas kalbame, kokios VVG funkcijos, kokiam laikui.

T. Bartkus atsakė, kad jokių pinigų nėra, ši sudaryta VVG pirmiausia turės įsteigti

valdybą, parengti strategiją ir gauti finansavimą. Kalbame tik apie galimybę gauti finansavimą. 

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, ar skaidriai yra suformuota šios VVG steigėjų

grupė, ar prisiimate atsakomybe, kad tai yra skaidru ir sąžininga iš politikų sukurti VVG.

T. Bartkus atsakė, jog buvo kreiptasi į Verslininkų sąjungą, jog deleguotu atstovus,

negaliu už juos atsakyti, kodėl jie delegavo UAB „Optita“, ŽŪB „Šilalės Agro“ ar MB

„Jonvaira“. Šiuos klausimus reikėtų užduoti Verslininkų sąjungai.

V. Jankauskienė-Milčiuvienė klausė, ar prisiimate politinę atsakomybę.

T. Bartkus atsakė, jog negaliu prisiimti atsakomybės už Verslininkų sąjungos

deleguotus atstovus.

L. Dargienė klausė, į kokias konkrečiai bendruomenines arba nevyriausybines

organizacijas buvo kreiptasi.

T. Bartkus atsakė, jog administracija kreipėsi į Verslininkų sąjungą, Visuomeninį

judėjimą, sporto klubą „Vėža“.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus, A. Jančauskas.

R. Norvilienė siūlė sprendimo projekte “nuo tarybos deleguojami asmenys“ Šilalės

kaimiškosios seniūnijos seniūną pakeisti į Šilalės miesto seniūnę Eglę Straukienę, ir prie

steigėjų, pačioje sutartyje išbraukti Visuomeninis judėjimas „Vardan Šilalės“ narę Rugilę

Daukšytę ir įrašyti Šilalės krašto neįgaliųjų sąjungos pirmininkę Violetą Kasnauskaitę.

T. Bartkus pasisakė, jog tokio pasiūlymo teikti balsavimui negali, nes jis neatitinka

įstatymo reikalavimų. Siūlykite jaunesnį nei 29 metų.

Tarybos nariai diskutavo.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė siūlė atidėti sprendimo projektą ir iš naujo sudaryti visą

steigėjų komandą.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Vaitiekus siūlė prieš balsavimą padaryti pertrauką.

R. Toleikis siūlė baigti diskusijas ir priimti sprendimą.

R. Vaitiekus atsiėmė pateiktą siūlymą.
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Pasisakė T. Bartkus, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Norvilienė, T. Bartkus, A.

Meiženis, R. Gečienė.

T. Bartkus informavo, jog steigimo sutartyje, 4 punkte pataisyti iš „miesto vietos

veiklos grupės pirmininką“ į „savivaldybės merą“. Taip pat informavo, jog R. Norvilienės

pasiūlymų balsavimui negali teikti, nes jie neatitinka reikalavimų ir dėl V. Jankauskaitės-

Milčiuvienės siūlymo, jeigu taryba nepritars, sprendimas grįš į pradinę stadiją, todėl atskirai už

pasiūlymą nebalsuosime.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu dėl pritarimo dalyvauti

Šilalės miesto vietos veiklos grupės veikloje (balsų dauguma).

Balsavo: UŽ – 11, PRIEŠ – 7, SUSILAIKĖ – 2.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiamas. Į posėdžių salę negrįžo Vytautas Jucius.

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo

Nr. T1-281 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro stebėtojų tarybos

sudarymo“ pakeitimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Birutė Žirlienė, Aistė

Giedraitienė.

Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, ar patikrinote informaciją dėl kitų stebėtojų tarybų, ar jose nėra

tarybos narių.

Į posėdžių salę sugrįžo Vytautas Jucius.

R. Kibelienė atsakė, kad nėra.

Tarybos nariai diskutavo dėl stebėtojų tarybų.

R. Gečienė prašė patikrinti informaciją, ar kitose gydymo įstaigų stebėtojų tarybose nėra

tarybos narių.

T. Bartkus informavo, jog pasikeitus įstatymams, tarybos nariai buvo informuoti, kad

turi atsistatydinti iš stebėtojų tarybos, jei neatsistatydino tai yra asmeninė atsakomybė to tarybos

nario. Bet kiek teko domėtis, stebėtojų tarybose tarybos narių nėra. Bet patikslinsime

informaciją.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-281 „Dėl viešosios įstaigos Šilalės pirminės

sveikatos priežiūros centro stebėtojų tarybos sudarymo“ pakeitimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 21.

Į posėdžių salę sugrįžo B. Žirlienė, A. Giedraitienė.

15. SVARSTYTA. Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos lėšų skirstymo

komisijos sudarymas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Daugiabučių namų savininkų

rėmimo programos lėšų skirstymo komisijos sudarymo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

16. SVARSTYTA. Turto perdavimas pagal turto patikėjimo sutartį uždarajai akcinei

bendrovei „Gedmina“.
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Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl turto perdavimo pagal turto

patikėjimo sutartį uždarajai akcinei bendrovei „Gedmina“ (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

17. SVARSTYTA. Vienkartinių ir tikslinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone

tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritari. Informavo,

jog komiteto posėdžio metu buvo pasiūlyta papildyti 6.5.3. papunktį „komunikacijos ir

sensorikos techninės pagalbos priemonėmis“.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kas buvo šiuo klausimu padaryta ir ar buvo pakeista

komisijos sudėtis.

R. Kibelienė atsakė, kad atsižvelgiant į gautas pastabas buvo parengtas naujas aprašas,

pašalpos bus skiriamos tik vieną kartą, išskirtiniu atveju du kartus, bet tik dėl skirtingų

priežasčių, o tvarkos aprašo 14 punkte numatyta, jog Socialinės paramos skyrimo komisija

sudaroma iš 5 narių, jos darbo organizavimo tvarką nustato ir prašymo formą įsakymu tvirtina

Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktorius.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė, ar komisijos sudėtis išliks tokia pati.

T. Bartkus atsakė, jog komisijos sudėtis bus keičiama.

R. Norvilienė klausė, ar komisijos nariai prieš pradėdami darbą turi pasirašyti

konfidencialumo pasižadėjimą ir nešališkumo deklaraciją. 

R. Kibelienė atsakė, kad taip, prie nuostatų yra pridėtos šios formos.

R. Norvilienė tikslinosi, jog tokiu atveju pašaliniai asmenys ar vadovai negalėtų

dalyvauti komisijos darbe.

R. Kibelienė atsakė, kad taip.

Pasisakė R. Norvilienė.

R. Gečienė prašė, jog internetiniame savivaldybės puslapyje informacija dėl

vienkartinių ir tikslinių pašalpų būtų viešinama, nes šiuo metu nėra skelbiama tokia galimybė,

neaiškios sąlygos kaip gauti pašalpą.

R. Kibelienė atsakė, kad 2020 metų tvarkos aprašas yra įkeltas, paviešinta ir buities

tyrimo akto forma, viskas yra paviešinta.

T. Bartkus pasisakė, jog administracija parengs trumpą ir konkrečią atmintinę

gyventojams, kad būtų suprantama ir aišku kada gyventojas gali kreiptis ir gauti pašalpą.

R. Gečienė klausė, ar buvo skirta pašalpa savivaldybės darbuotojams.

R. Kibelienė atsakė, kad taip, buvo.

R. Gečienė klausė, kokia didžiausia suma buvo skirta vienkartinės pašalpos vienam

asmeniui ir kokiu atveju buvo skiriama.

T. Bartkus atsakė, kad buvo onkologinė liga ir buvo skirta vienkartinė išmoka 600 Eur.

tačiau nebuvo vertinamos pajamos, nes tai leido tvarka, šiuo atveju jau bus vertinamos pajamos

ir jei viršys atitinkamą dydį vienkartinės pašalpos gauti negalės.

Pasisakė R. Kibelienė.

R. Vaitiekus klausė, ar pasitaikė atvejų ir, ar yra kur nors numatyta, kad socialinis

darbuotojas turėtų nusišalinti surašydamas buities tyrimo aktą nuo sau artimo, giminystės ryšiu

susijusio asmens.

R. Kibelienė atsakė, kad buities tyrimo aktas praktikoje buvo, kuomet jį surašė

socialinis darbuotojas ir pats kreipėsi, tokiu atveju jis nepasirašė, o pasirašė po buities tyrimo

aktu seniūnas. Giminystės ryšių negalime patikrinti.

Tarybos nariai diskutavo dėl buities tyrimo aktų.

R. Vaitiekus klausė, minėjote, jog šis tvarkos aprašas irgi nėra socialiai teisingas, ar

bandėte dėl to kažką padaryti, kad jis būtų socialiai teisingas.
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R. Kibelienė atsakė, kad neįmanoma parengti tokio tvarkos aprašo, kad būtų visoms

socialinėms grupėms teisingas.

Pasisakė T. Bartkus, kad šiuos atvejus (nusišalinimus) reikėtų nusimatyti komisijos

darbo organizavimo tvarkoje, kad kilus interesų konfliktui socialinis darbuotojas privalo

nusišalinti.

E. Gargasė klausė, ankstesnėje komisijos sudėtyje buvo savivaldybės gydytoja, kaip bus

dabar, jei savivaldybės gydytojo šiuo metu neturime.

T. Bartkus atsakė, kad pagal tvarką komisijoje gali būti nebūtinai savivaldybės

gydytojas, gali būti žmogus su medicinos išsilavinimu. Šį klausimą spręsime komisijoje, nes

tikrai reikalingas žmogus su medicininiu išsilavinimu.

Pasisakė A. Meiženis, L. Dargienė, T. Bartkus, R. Jonutis, R. Norvilienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu dėl Vienkartinių ir

tikslinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo 2021–2023 metų programos

paraiškų atrankos komisijos patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono kaimo plėtros

rėmimo 2021–2023 metų programos paraiškų atrankos komisijos patvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros

ir tvarkymo komisijos sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino ir posėdžių salę paliko Tadas Sadauskis.

Nusišalinimui pritarta bendru sutarimu.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – 11

punkto pabaigoje įterpti žodį „parko“ ir prašė pritarti pateiktam sprendimo projektui su

patikslinimu.

E. Gargasė tikslinosi, dėl 28 punkto, kuriame nurodoma, kad komisijos nariai gauna

atlygį ir klausė, ar priėmus naują reglamentą šis punktas galios.

V. Bukauskienė atsakė, kad taip, galios.

Tarybos nariai diskutavo dėl atlygio tarybos nariams.

T. Bartkus siūlė 28 punktą papildyti ir įrašyti jog atlygį gali gauti komisijos nariai

išskyrus tarybos narius. 

Pasisakė V. Jucius, A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pasiūlymui.

Pasiūlymui pritarta bendru sutarimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu dėl Šilalės rajono

savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisijos sudarymo ir jos

nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 22.

Į posėdžių salę sugrįžo T. Sadauskis.

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos taisyklių

patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

želdynų ir želdinių apsaugos taisyklių patvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės saugotinų želdinių kirtimo, kitokio

pašalinimo iš augimo vietos ar intensyvaus genėjimo leidimų išdavimo, prašymų dėl želdinių

atkuriamosios vertės kompensacijos dydžio perskaičiavimo nagrinėjimo, sumokėtos želdinių

atkuriamosios vertės kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, jeigu savivaldybės administracija rengs projektą prie Šilalės

lopšelis-darželis „Žiogelis“ ir ten reikės kirsti medžius, ar reikės sumokėti atstatomąją medžio

vertę.

V. Bukauskienė atsakė, jei tai saugotini medžiai, reikės ir bus skaičiuojama medžio

atkuriamoji vertė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

saugotinų želdinių kirtimo, kitokio pašalinimo iš augimo vietos ar intensyvaus genėjimo leidimų

išdavimo, prašymų dėl želdinių atkuriamosios vertės kompensacijos dydžio perskaičiavimo

nagrinėjimo, sumokėtos želdinių atkuriamosios vertės kompensacijos grąžinimo tvarkos aprašo

patvirtinimo (vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-22 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų melioracijos darbų, finansuojamų

valstybės biudžeto lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

A. Dambrauskas klausė, vyko teismai dėl Kvėdarnos miestelyje esančių griovių, kokia

situacija.

V. Bukauskienė atsakė, kad yra priteista suma, yra atlikti viešieji pirkimai, pasirašyta

darbų rangos sutartis ir pradėti darbai.

L. Dargienė tikslinosi, kada bus užbaigti darbai Laukuvoje.

V. Bukauskienė atsakė, kad planuojama šiais metais, konkrečiai 1.4. punkte įvardinto

objekto darbus planuojama atlikti iki rugsėjo mėnesio. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-22 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų

melioracijos darbų, finansuojamų valstybės biudžeto lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

Balsavo: UŽ – 23.

23. SVARSTYTA. Užimtumo tarnybos prie Lietuvos Respublikos socialinės apsaugos

ir darbo ministerijos Klaipėda klientų aptarnavimo departamento Šilalės skyriaus informacija.

Pranešėjas Mindaugas Macas pristatė informacija ir atsakė į tarybos narių užduotus

klausimus.

24. SVARSTYTA. Valstybinio socialinio draudimo fondo valdybos Šilalės skyriaus

informacija.

Pranešėja Danutė Irtmonienė pristatė informaciją ir atsakė į tarybos narių užduotus

klausimus.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog darbotvarkės klausimai išseko.
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Po tarybos posėdžio, kvietė visus norinčius tarybos narius vykti apžiūrėti objektų, kurių

po liepos mėnesį vykusio tarybos posėdžio nespėjo apžiūrėti. Bei kvietė aktyviai dalyvauti

Šilalės miesto 490-jo gimtadienio vyksiančiuose renginiuose. 

Kitas tarybos posėdis planuojamas 2023 m. rugpjūčio 31 d., komitetų posėdžiai

rugpjūčio 28 d.

Informacija pateikta, posėdis baigiamas.

25. SVARSTYTA. Kita informacija.

Pranešėjas Tadas Bartkus klausė, ar bus norinčių pasisakyti prie kitos informacijos.

R. Gečienė klausė, kodėl nebuvo tarybos nariams persiųstas raštas, kreipimasis dėl

Kultūros centro direktorės labai gero darbo, ar jūs tokį raštą gavote.

T. Bartkus atsakė, kad raštas buvo gautas vakar, šiandien jau yra užregistruotas

Kontoroje, nukreipsime ir tarybos nariams. 

R. Gečienė pasisakė, jog šis raštas buvo nukreiptas šiam tarybos posėdžiui, kad jį

apsvarstyti ir tinkamai sureaguoti.

T. Bartkus atsakė, kad raštas negali būti nukreiptas tarybos posėdžiui, o ir šį klausimą

įtraukti į darbotvarkę nebuvo prašoma.

R. Gečienė klausė, kada šis raštas bus nagrinėjamas, aptariamas.

T. Bartkus atsakė, kad taryba gavusi raštą turi spręsti ką su gautu raštu daryti.

Pasisakė A. Meiženis.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kodėl yra išjungta transliacija.

T. Bartkus atsakė, nes informavau, kad posėdis yra baigtas, pagal įstatymą posėdis yra

baigiamas kai baigiame nagrinėti parengtus tarybos sprendimus.

Tarybos nariai diskutavo dėl tiesioginės transliacijos ir kitų klausimų.

R. Norvilienė klausė, kodėl tarybos nariams nebuvo persiųstas Senjorų dienos centro

„Šventai“ raštas ir kreipimasis dėl lėšų skyrimo.

T. Bartkus atsakė, jog raštas bus persiųstas tarybos nariams. Rašto rengėjas turi

pasirūpinti, kad kiekviena institucija, kuriai skirtas raštas ją pasiektu.

R. Norvilienė klausė dėl Šilalės sporto centro statybų, antrojo pastato aukšto, kuriame

numatyta įrengti administracines patalpas, kam bus skirtos antrame aukšte esančios patalpos,

kurios visiems priminė viešbučio kambarį, patalpose yra ir tualetai ir dušai ir elektroninės

spynos. Ką mes rengiame ir kam skiriame pinigus, ar administracinėms patalpoms ar viešbučiui.

T. Bartkus atsakė, kad kitose patalpose, kaip pavyzdys, teisėjų persirengimo kabina kuri

užskaityta kaip, administracinė patalpa irgi turi dušą. Tokie yra reikalavimai. Nematome nieko

blogo, jei šios administracinės patalpos virs kambariais, nuomai, iš kurios išlaikysime šį sporto

centrą. 

Tarybos nariai diskutavo dėl įrenginėjamų patalpų antrajame sporto centro aukšte.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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